

Title (en)

JET PIPE FOR A WEAVING LOOM OPERATING WITH AN AIR JET.

Title (de)

DÜSE FÜR LUFTDÜSENWEBMASCHINE.

Title (fr)

TUYAU A JET POUR UN METIER A TISSER FONCTIONNANT AVEC UN JET D'AIR.

Publication

EP 0076814 A1 19830420 (EN)

Application

EP 82901104 A 19820414

Priority

BE 2059124 A 19810423

Abstract (en)

[origin: WO8203641A1] Jet pipe for a pneumatic weaving loom, i.e. a weaving loom operating with an air jet, characterized in that it comprises substantially a block-shaped body (1) with a longitudinal groove (2) cut in one side thereof and also with an air chamber (3) communicating with said groove (2), an air supplying channel (4) being provided between said air chamber (3) and the front side of the block-shaped body (1), a covering piece (5) being secured on the side provided with the groove (2)

Abstract (fr)

Tuyau a jet pour un metier a tisser pneumatique, c-a-d un metier a tisser fonctionnant avec un jet d'air, caracterise en ce qu'il comprend essentiellement un corps ayant la forme d'un bloc (1) avec une rainure longitudinale (2) decoupee dans un de ses cotes et ayant egalement une chambre d'air (3) communiquant avec cette rainure (2), un canal d'alimentation d'air (4) etant prevu entre cette chambre d'air (3) et le cote frontal du corps en forme de bloc (1), une piece de couverture (5) etant fixee sur le cote portant la rainure (2).

IPC 1-7

D03D 47/30

IPC 8 full level

D03D 47/30 (2006.01)

CPC (source: EP)

D03D 47/3013 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)

WO 8203641 A1 19821028; BE 888530 A 19811023; DE 76814 T1 19840105; EP 0076814 A1 19830420; ES 273539 U 19840716;
ES 273539 Y 19851201; IT 1190786 B 19880224; IT 8220872 A0 19820422; JP S58500529 A 19830407

DOCDB simple family (application)

BE 8200008 W 19820414; BE 2059124 A 19810423; DE 82901104 T 19820414; EP 82901104 A 19820414; ES 273539 U 19820422;
IT 2087282 A 19820422; JP 50131182 A 19820414